
Van: Korfbalclub Harich

Aan: gemeenteraad van de Fryske Marren

Harich, 2 oktober 2021

Betreft: vergadering “Petear” 6 oktober 2021 agendapunt 2.4 Notities "Scoren door samenspel" en 
"Inregelen bezuinigingsopdracht beheer en onderhoud van de buitensportaccommodaties"

Beste gemeenteraadsleden,

Middels deze brief willen wij enkele punten uit de notities Scoren door samenspel en 
bezuinigingsopdracht onderhoud van de buitensportaccommodaties van commentaar voorzien.

1. In de "Notitie Inregelen bezuinigingsopdracht beheer en onderhoud van de 
buitensportaccommodaties" wordt als potentiële maatregel 3 genoemd "Het niet meer 
accommoderen van de sportvelden in Wijckel en Harich, omdat de gemeente geen eigenaar 
is van deze sportvelden" (zie p. 4 en 6). De op pagina 8 en 11 genoemde afwegingsfactoren 
en conclusies betreffende deze maatregel kunnen wij onderschrijven. Ook namens de 
korfbalvereniging in Wijckel willen wij u meedelen dat wij hopen dat u met het schrappen 
van deze potentiële bezuiniging zult instemmen.

2. In dezelfde notitie wordt de bezuinigingsmaatregel van "Het aan sportverenigingen 
overdragen van onze beheers- en kleine onderhoudstaken die betrekking hebben op de 
ruimte rondom de sportvelden" genoemd. Mocht u met deze maatregel instemmen dan 
zullen wij zo goed mogelijk proberen deze werkzaamheden uit te gaan voeren met 
vrijwilligers. Wel willen wij u erop wijzen dat al zeer veel werkzaamheden bij onze vereniging 
(en andere sportverenigingen)worden uitgevoerd worden door vrijwilligers. Het betreft 
onder meer: het trainen en coachen van de vele jeugdploegen, het organiseren van 
nevenactiviteiten met name voor de jeugd, het draaien van kantinediensten en het 
meehelpen en organiseren van diverse acties. Deze laatste 2 om met name de contributie 
voor de jeugd zo laag mogelijk te houden. Verder nog het onderhouden van de 
kleedaccommodatie, kantine, parkeerterrein etc.

3. Op pagina 18 van de notitie "Scoren door samenspel" wordt kort de OZB-belasting genoemd. 
Uit de notitie kunnen wij niet halen dat de OZB-belasting al per 2022 omlaag gaat voor 
(onder meer) sportverenigingen. Mocht dat niet zo zijn dan stellen wij voor per 2022 het lage 
OZB-tarief te laten gelden voor Sportverenigingen. 

4. Als laatste willen we het punt zaalhuur aanhalen. Op pagina 19 van de notitie "scoren door 
samenspel"  worden de kosten van de gemeente genoemd betreffende "Beheer, onderhoud 
en verhuur bestaande gemeentelijke binnensportaccommodaties".  Het daar genoemde 
bedrag/percentage is de stand van 2017 [dus voordat de tarieven zijn verdubbeld (maatregel 
die in 2019 is aangenomen)]. In de notitie wordt genoemd dat de Fryske Marren een 



aantrekkelijke gemeente met voldoende sport- en beweegaanbod is waardoor inwoners 
uitgedaagd worden om te (blijven) sporten en bewegen. Daarnaast wordt genoemd dat de 
De Fryske Marren beschikt over een goed werkende en duurzame sport- en 
beweeginfrastructuur. En dat de aanbieders van sport- en beweegactiviteiten in De Fryske 
Marren toekomstbestendig zijn. In de notitie wordt niet gesproken over de potentiële 
effecten van de verdubbeling van de zaalhuur. Wij maken ons hier zorgen over. 

Wij willen dit concretiseren met een praktijkvoorbeeld. Korfbal wordt in de lente en zomer 
gespeeld op het veld en in de herfst en winter in de zaal. Een jeugdwedstrijd duurt gemiddeld 
1 uur. Momenteel (2021) betalen wij hiervoor aan zaalhuur 58,50 euro per uur (ter 
vergelijking in de gemeente NOP is dit 28,15 euro per uur en in de gemeente SWF 26 euro!!). 
Conform de gepubliceerde tabel is het tarief in 2029 (dus 10 jaar na 2019) het tarief 96 euro 
per uur. Hierboven op komt nog de inflatietoeslag. Voor het voorbeeld stellen wij het tarief 
op 100 euro. De aspiranten spelen bij ons 7 thuiswedstrijden per seizoen. Dit kost dan 7 x 
100 euro = 700 euro aan zaalhuur. In een jeugdteam zitten gemiddeld 10 spelers. Dus per 
speler is dit dan 70 euro per persoon. Onze pupillen en aspiranten betalen nu 90-95 euro 
contributie per jaar. Straks zijn we dus al 70 euro kwijt aan de zaalhuur voor de wedstrijden, 
hier komen dan de kosten voor zaalhuur van de trainingen nog bij en natuurlijk zijn er de 
gebruikelijke kosten voor het veld, accommodatie, materialen etc. De zaalhuur zal dan echter 
verruit de grootse kostenpost zijn en omdat we al zoveel mogelijk inkomsten uit de kantine 
op het veld, sponsoren en acties halen kunnen we niet anders dan de contributie verhogen. 

Wij roepen de gemeenteraad dan ook op om de verhoging van de tarieven van de zaalhuur 
nogmaals te heroverwegen. Naast de korfbalclub in Harich sluiten de volleybalvereniging DBS 
uit Balk, korfbalvereniging DTG uit Wijckel en de gymnastiekvereniging in Balk (waarmee we 
prettig samenwerken in de Werkgroep Sporthal) zich bij deze oproep aan.


